
Miljø- og Fødevareudvalget

Til: Miljø- og fødevareministeren

Dato: 30. januar 2017

Udvalget udbeder sig ministerens besvarelse af følgende spørgsmål:

MOF alm. del

Spørgsmål 421
Det fremgik ligeledes af ministerens besvarelse den 26. januar 2017 af MOF
alm. del – samrådsspørgsmål Y, at Natur- og Miljøklagenævnet har tilkendegi-
vet, at der kan forventes en afgørelse i løbet af 1. kvartal i indeværende år i
sagen om kystsikring ved Roskilde Fjord, men at borgerne i Jyllinge Nordmark
imidlertid ikke skal forvente, at kystsikringsprojektet herefter kan påbegyndes,
da øvrige elementer i sagen eventuelt efterfølgende vil kunne påklages. Vil
ministeren i den forbindelse oplyse, hvad han finder rimeligt i forhold til, hvor
hurtigt klagesagerne skal være ekspederet?

Spørgsmålet er stillet efter ønske fra Christian Rabjerg Madsen (S).
Svar bedes sendt elektronisk til spørgeren på Christian.Rabjerg.Mad-
sen@ft.dk og til lov@ft.dk.

På udvalgets vegne

Pia Adelsteen
formand

1/1

Miljø- og Fødevareudvalget 2016-17
MOF Alm.del  Spørgsmål 421
Offentligt


